

الشروط والأحكام لحملة الاسترداد النقدي لبطاقات ميم الائتمانية Terms and Conditions – meem Credit Card Cashback Campaign

- 5% cashback capped at SAR 35 on pharmacies & cosmetics from 13 – 15 August 2026.
- The offer is available only for meem Credit Cardholders issued by Gulf International Bank – Saudi Arabia
- meem Go card is excluded from this offer
- Customers will receive 5% cashback on eligible transactions made within the specified category during the campaign period.
- The maximum cashback amount is SAR 35 per customer for each category total transactions.
- Eligible local and international transactions are those made at merchants classified under the specified categories according to Merchant Category Codes (MCC) listed below:
 - 5912, 5977, 5122 For pharmacies and cosmetics.
- Cashback will be credited to the customer's Credit Card account within 14 business days after the campaign ends.
- The Annual Percentage Rate (APR) starts from 42.31%, based on a principal amount of SAR 10,000.
- استرداد نقدي 5% بحد أقصى 35 ريال سعودي على الصيدليات ومستحضرات التجميل من 13 – 15 أغسطس 2026
- العرض متاح فقط لحاملي بطاقات ميم الائتمانية من بنك الخليج الدولي
- بطاقة ميم Go مستثناة من هذا العرض.
- يحصل العميل على استرداد نقدي بنسبة 5% على العمليات المؤهلة محلياً ودولياً ضمن الفئة المذكورة خلال فترة العرض المحددة.
- الحد الأقصى للاسترداد النقدي هو 35 ريال سعودي للعميل على مجموع عمليات كل تصنيف.
- تُحتسب العمليات المؤهلة لدى التجار المصنفين (MCC) ضمن الفئات المذكورة أدناه:
 - 5912, 5977, 5122 لتصنيف الصيدليات ومستحضرات التجميل.
- يتم إيداع مبلغ الاسترداد النقدي في حساب بطاقة العميل خلال 14 يوم عمل من انتهاء الحملة.
- يبدأ معدل النسبة السنوي من 42.31% بناءً على مبلغ أساسي 10,000 ر.س.